
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. november 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 187
Vil ministeren oplyse om det gennemsnitlige antal celler i Kriminalforsorgens
enheder, der er ude af brug pga. hærværk? Samt hvilken betydning dette har
for kapaciteten og hvilke udgifter, der er forbundet hermed. Og endelig svare
på i hvilket omfang, der bliver gjort erstatningsansvar gældende over for ger-
ningsmændene?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2011-12, jf. REU alm.
del - spm. 1093.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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Offentligt


